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Protokół nr 57/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 15 maja 2012 r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku posiedzenia wraz z rozszerzeniem. Do proponowanego 
porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr: 54/2012, 55/2012, 56/2012. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły nr: 54/2012, 55/2012, 56/2012. Za głosowali: E. Dembek,  
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Starosty Brodnickiego  
w sprawie udzielenia informacji na temat planowanych zamierzeń Powiatu Nowomiejskiego  
w zakresie przebudowy drogi powiatowej Nr 1802C Ostrowite – Górale.  
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Ryszard Kłosowski- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym 
Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku/ 
 

Starosta poinformowała Członków Zarządu, iż na Związku Powiatów Polskich została zapytana przez 
Starostę Brodnickiego - Piotra Boińskiego, jakie są plany odnośnie drogi Nr 1802C Ostrowite – Górale. 
Wyjaśniła, że na chwilę obecną nie ma skonkretyzowanych planów związanych z powyższą drogą, ze 
względu na sytuację finansową. Działania, które wykonano do tej pory, dotyczące drogi Nr 1802C Ostrowite 
– Górale zostały wykonane z myślą, aby można było wykorzystać je w momencie pojawienia się możliwości 
finansowej, bądź programu umożliwiającego zakończenie zadania.  
Pan R. Kłosowski przytoczył pytania Starosty Brodnickiego, które znajdują się w piśmie stanowiącym 
załącznik nr 3 do protokołu. Wyjaśnił, iż droga, o której mowa zaczyna się w miejscowości Ostrowite. Do 
budynku szkoły jest drogą asfaltową (1 km 700 m). Od budynku szkoły do granicy powiatu jest drogą 
gruntową (2 km 767 m). Odcinek drogi (1 km 700 m) został wykonany około 4 lat temu, nadal pozostaje  
w dobrym stanie. Na odcinku drogi od budynku szkoły w kierunku granicy powiatu poczyniono już pewne 
działania. W 2011 roku, kiedy był ogłoszony przez Urząd Marszałkowski konkurs, została wykonana mapa 
do celów projektowych, której koszt wyniósł 12.300,00 zł. Zgodnie z mapą w granicach istniejącego pasa 
drogowego wykonano prace ziemne polegające na: wyrównaniu gruntu, nadaniu spadków poprzecznych, 
zebrano skarpy oraz odebrano rolnikom pas drogowy wykorzystywany do upraw należący do Powiatu 
Nowomiejskiego. Na podstawie wcześniej przygotowanych map wytyczono pas drogowy na ewentualne 
przyszłe inwestycje, którego szerokość mierzy od 9 do 12 m. Wycięto drzewa zagrażające bezpieczeństwu. 
Poinformował, że znajduje się również około 800 m drogi przebiegającej przez las, która nie jest własnością 
Powiatu Nowomiejskiego.  
Pan R. Kłosowski dodał, iż wspólnie z Geodetą Powiatowym zasięgał porady prawnej u Radcy Prawnego 
dotyczącej ww. gruntów nienależących do Powiatu Nowomiejskiego. Powiat powinien wystąpić do 
Wojewody, w celu nabycia gruntów.  
Za lasem znajduje się 416 m drogi biegnącej do granicy Powiatu, grunty te są własnością Powiatu 
Nowomiejskiego. W celu wykonania drogi zgodnie z obowiązującymi parametrami technicznymi konieczne 
jest wykonanie nawierzchni o szerokości 5 m. Pobocza powinny mierzyć minimum 0,75 m.  
Poinformował również, że w roku 2011, kiedy Urząd Marszałkowski ogłosił konkurs, zostało wydane 
zlecenie na przygotowanie mapy, które wykonało biuro pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. W konsekwencji została 
przygotowana mapa i koncepcja, która po niewielu uzupełnieniach może stanowić pełną dokumentację.  
Pan R. Kłosowski dodał, że pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista 
w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  zasugerował, iż Powiat musiałby zapłacić przynajmniej 
10.000,00 zł, aby wykupić koncepcję.  
Starosta zapytała, jeżeli Powiat zapłaci 10.000,00 zł, czy otrzyma już całą dokumentację? 
Pan R. Kłosowski wyjaśnił, że pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista 
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w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ raczej się nie zgodzi. Jest to tylko wstępna koncepcja. 
Uważa, że cena dokumentacji może wynieść minimum 100.000,00 zł. Z kosztorysu, biorąc pod uwagę 
budowę drogi od podstaw wynika, iż łączny koszt wyniesie 5.950.000,00 zł. 
Pan R. Kłosowski wymienił także drogi, które wymagają przebudowy. Drogi zostały ułożone pod względem 
natężenia ruchu: 

1. Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup (10 km), 
2. Kontynuacja drogi Radomno – Chrośle, 
3. Łąkorek – Łąkorz – Bielice (szczególnie na odcinku Łąkorz - Bielice, jeżeli nie będzie ona 

przebudowana, trzeba będzie ją zamknąć), 
4. Tuszewo – Truszczyny, 
5. Ciche – Nielbark (do drogi krajowej nr 15), 
6. Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór, 
7. Kontynuacja drogi przynajmniej od Wielkich Bałówek do Tereszewa minimum. 

Łącznie powyższe drogi stanowią ponad 50 km. 
Nawiązując do otrzymanego pisma stanowiącego załącznik nr 3, Starosta zasugerowała, aby w odpowiedzi 
poinformować, że wstępnie Powiat przygotowuje się do realizacji zadania w roku 2015 oraz posiada wstępną 
dokumentację.  
Pan R. Kłosowski zaproponował, aby zaprosić pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina 
Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  oraz by porozmawiać z nim odnośnie 
przygotowanej koncepcji dotyczącej drogi Nr 1802C Ostrowite – Górale.  
Poprosił Zarząd również, by podjął decyzję dotyczącą składania wniosku do Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych tzw. „Schetynówek”. Podczas zebrania w Nielbarku, Wójt Dereszewski 
poinformował, iż wyremontuje drogę od drogi krajowej nr 15 do miejscowości Nielbark, jednakże  
w późniejszym czasie wycofał się ze swej oferty. Wicestarosta będąc na sesji w Kurzętniku, zapytał Wójta, 
jakie ma plany dotyczące ewentualnego współfinansowania tejże drogi. Wójt wyjaśnił, że na poprzednim 
zebraniu miał na myśli swoją drogę gminną. Jeśli chodzi o drogę powiatową nie wyklucza 
współfinansowania w roku 2013, 2014 i jest w stanie zapłacić 50 % wkładu własnego.  
Starosta zapytała, jaki byłby całkowity koszt niniejszej drogi? 
Pan R. Kłosowski wyjaśnił, iż koszt byłby w wysokości 1.000.000,00 zł. 
Zarząd zadecydował, aby spotkać się z Wójtem Dereszewskim. Po spotkaniu podejmie konkretne decyzje 
dotyczące składania wniosku na „Schetynówkę”. 
 

/Pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
unieważnienia przetargu nieograniczonego na wybór dostawcy kserokopiarek. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Alina Banaszewska- pracownik wydziału Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/  
 

Pani A. Banaszewska wyjaśniła, iż wystąpiono o unieważnienie przetargu nieograniczonego na wybór 
dostawcy kserokopiarek, ponieważ wykryto błąd w opisie przedmiotu zamówienia, w konsekwencji tego 
pojawił się błąd w paragrafie umowy dotyczący czynności konserwacyjnych wynikający z limitu ilości 
wykonywanych kopii. Poinformowała, że wpłynęło pięć ofert. Zadecydowano, aby nie otwierać kopert  
i unieważnić przetarg. Z chwilą ogłoszenia nowego przetargu zostaną poinformowani oferenci, którzy 
złożyli dokumenty. Dodała, że w opisie przedmiotu zamówienia miał być określony limit kopi zamiast 
wydajności bębna. Poza tym, opis przedmiotu zamówienia nie był doszacowany, ponieważ oczekiwano, aby 
dostawca zapewnił również trzyletni okres gwarancji, w którym prowadziłby serwis.  
Wicestarosta dodał, że doprecyzowanie zapisu pomoże uniknąć dodatkowych kosztów w przyszłości. 
Wcześniejszy zapis nie był jednoznaczny. Każda ze stron mogłaby go interpretować na swoją korzyść. 
Gdyby został zdjęty serwis pojawiłby się wydatek bieżący, w przeciwnym razie będzie to wydatek 
inwestycyjny.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

/Pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/  
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2011/2012 Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim, dla której organem prowadzącym jest Powiat 
Nowomiejski. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Barbara Orłowska- pracownik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 

Pan W. Jabłoński zasugerował, aby w przyszłości, w kolejnych aneksach do arkusza organizacji wyrażenie 
„liczba dzieci” zastąpić określeniem „liczba uczniów”.  
Pani B. Orłowska poinformowała, że aneks nr 3 do arkusza organizacji Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim wynika ze zmniejszenia całego etatu o pół etatu pedagogowi 
specjalnemu, panu /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. Na początku roku szkolnego był niezbędny cały etat, dlatego że 
wchodziła do szkół pomoc psychologiczno- pedagogiczna, którą wdrażał pan /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. Na chwilę 
obecną pomoc pedagoga specjalnego cieszy się bardzo małym zainteresowaniem, w przeciwieństwie do 
psychologa, do którego trzeba bardzo długo czekać. W konsekwencji Dyrektor Poradni Psychologiczno- 
Pedagogicznej chce zapewnić pół etatu na psychologa.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 

/Pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji Strategii 
Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego za rok 2011. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Anna Andrzejczak- kierownik Biura Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim/ 
 

Pani A. Andrzejczak omówiła Strategię Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego za rok 2011. Strategia Rozwoju 
Powiatu Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

/Pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Zarząd zapoznał się ze Strategią Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego za rok 2011. 
 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
 

Skarbnik przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz w budżecie Powiatu 
Nowomiejskiego dotyczące: 

- Centrum Organizacji Pozarządowych- wykluczenie Gminy Grodziczno, 
Starosta zasugerowała, żeby zorganizować szkolenie dla organizacji pozarządowych, które będzie tylko dla 
organizacji z Gmin partycypujących w kosztach utrzymania Centrum Organizacji Pozarządowych. 

- zakupu 2 kserokopiarek, 
- Znakowania turystycznego regionu Warmii i Mazur, 

Starosta zapytała czy są widoczne efekty udziału Powiatu Nowomiejskiego w projekcie pod nazwą 
„Znakowanie turystyczne regionu Warmii i Mazur”. 
Wicestarosta odpowiedział, że prawdopodobnie znakowanie turystyczne zatrzymało się w miejscowości 
Lubawa. Zaproponował, aby wystąpić do Marszałka Województwa z zapytaniem, co zrobiono na terenie 
Powiatu Nowomiejskiego w ramach projektu „Znakowanie turystyczne regionu Warmii i Mazur”.  
Starosta poprosiła Wicestarostę, aby sprawdził czy na parkingu przy ul. Kopernika obok Zajazdu „Nad 
Drwęcą” znajduję się jeszcze tablica turystyczna. Jeżeli nie jest w dobrym stanie należy ją zlikwidować.  

- Dom Pomocy Społecznej, 
- Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach- środki na doskonalenie zawodowe nie ulegną 

zmianie, zwiększą się środki na podróże służbowe osób szkolących się. 
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Starosta dodała, że należy zachęcić nauczycieli do przekwalifikowania się w ramach środków 
przeznaczonych na doskonalenia zawodowe nauczycieli. Zasugerowała, iż Dyrektor Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach powinna zaplanować odpowiednią politykę kadrową, aby zmniejszyła grono 
pedagogiczne ilościowo a pozostałych pracowników należy przekwalifikować.  

- Zespołu Szkół Zawodowych,  
- Domu Dziecka w Pacółtowie, 
- Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy, 

Wpłynęła informacja od Wojewody mówiąca o zmniejszeniu dofinansowania do ośrodków wsparcia, Budżet 
PŚDS ulegnie zmniejszeniu o 4.000,00 zł.   

- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim- odstąpiono od realizacji 
programu korekcyjno- edukacyjnego dla sprawców przemocy.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian w budżecie Powiatu Nowomiejskiego. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2011 r. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Nowomiejskiego. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego NZOZ 
Ośrodkowi Terapii Uzależnień i Współuzależanień w Działdowie. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Mariola Ławicka- pracownik wydziału Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/ 
 

Pani M. Ławicka wyjaśniła, iż dopatrzyła się błędnie podanego w poprzedniej uchwale metrażu lokalu 
użytkowego najmowanego przez NZOZ Ośrodkowi Terapii Uzależnień i Współuzależnień w Działdowie. 
Błędny metraż wynosi 10,30 m2. Prawidłowy wynosi 11,90 m2. Wstępnie wyliczona strata jest w wielkości 
825,18 zł.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie. Za głosowali: E. Dembek,  
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 

/Pani M. Ławicka opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Ostatnim punktem porządku posiedzenia były sprawy różne.  
 

Starosta poinformowała, że wraz z panią Skarbnik uczestniczyła na szkoleniu zorganizowanym przez PKO. 
Powiadomiła również o spotkaniu z panią Anną Wasilewską, której Starosta przedstawiła obawy związane  
z przejęciem biblioteki. Pani A. Wasilewska uspokoiła, aby się niczego nie obawiać. Dodała, że Powiat 
Nowomiejski jest cały czas w kontakcie z Sekretarz Powiatu Działdowskiego. Powiat Działdowski przesłał 
projekt umowy przejęcia biblioteki. Zmieni się struktura finansowania. Zostaną przygotowane prawne 
zmiany związane z dalszym funkcjonowaniem biblioteki.  
Starosta poruszyła także temat dotyczący sprzedaży parkingu położonego naprzeciw budynku Policji  
w Nowym Mieście Lubawskim. Poinformowała, że osoba, która zdecyduje się na kupno parkingu, zakupi go 



 5

wraz ze służebnością przejazdu. Uważa, że mieszkańcy w sprawie przejazdu powinni porozumieć się  
z nowym właścicielem parkingu. 
 
 
 
Protokół sporządziła        Przewodnicząca 
 
Monika Mioskowska         Ewa Dembek 
 

Członek Zarządu  
 
Marcin Buli ński 


